
RESUM de l’acta de la reunió de junta del dia 02 d’octubre de 2012 

 

1. Menjador / Cuina 

S’informa dels cursos fets a principis de curs pel personal de menjador: riscos laborals, 

manipuladors d’aliments i de productes de neteja i curs de cuina ecològica. Així mateix es 

comenta la incorporació ocasional de productes de proximitat (Llerona). 

S’acorda que, pels aniversaris, la foto del nen/a pugui sortir al web de l’AMPA. També 

s’informa del taller de cuina (elaboració de postres) que estan fent els nens de Cicle Superior. 

Es presenta el full de comptes de cuina-menjador. Arran de la problemàtica amb la cuinera les 

despeses han augmentat (despeses d’advocat).  

S’informa de la reunió mantinguda amb l’advocat per intentar solucionar el tema i intentar no 

anar a judici. 

 

2. Extraescolars 

Es comenta la davallada d’inscripcions respecte a anys anteriors (suposadament per la crisi). 

Donat que s’han produït moltes baixes sense cap mena d’avís del juny al setembre, es decideix 

posar una nota al full d’inscripcions indicant la data límit perquè els pares puguin comunicar 

qualsevol canvi d’opinió. 

 

3. Assemblea de socis 

S’acorda la data i l’ordre del dia de l’assemblea: 30 d’octubre de 2012 a les 21:00h en primera 

convocatòria i a les 21:15h en segona convocatòria. 

Davant la petició d’una renovació de junta, s’explica que l’actual junta té mandat fins el proper 

curs. 

 

4. Piscina P-5 

Degut a les retallades, les subvencions per fer piscina al migdia no les subvencionarà 

l’ajuntament. Tot i que des del complex esportiu municipal es manté el preu del curset, el preu 

del monitoratge i l’autocar encareix molt l’activitat. Es comenta el cas de l’AMPA de l’escola 

Camins ja que ofereix l’activitat amb un cost més reduït que nosaltres. S’acorda tornar a 

revisar preus per veure si l’AMPA pot assumir algun cost (la seguretat social del monitoratge). 

 

5. Socialització de llibres 

S’explica el funcionament de la socialització i s’informa de la baixada de preus d’aquest curs 

(de 50€ a 30€). 

La Núria Calzada comunica la seva baixa com a coordinadora de la socialització i es crea una 

nova comissió (Yolanda Mateos i Eva Giménez). 

 

6. Centenari (dissabte 1 de Desembre) 

L’escola ha demanat l’AMPA que col·labori amb l’organització d’un dinar pel centenari. Es 

vendran tiquets i es preveu que hi assisteixin unes 100 persones. El menú proposat pel 

menjador és d’un pica-pica i fideuà. 

A més s’acorda per unanimitat la donació de 1000€ a l’escola per part de l’AMPA per 

col·laborar amb d’altres activitats que estar preparant l’escola (flash-movie, llibre, etc.) 

 



7. Varis 

Es comunica que finalment no s’ha pogut assistir a la reunió informativa sobre el curs de 

Gestió de dinamització d’AMPAS, però que sí que s’han fet arribar els noms de les persones 

interessades en fer-lo i la seva disponibilitat. 

Un dels pares assistents demana pel funcionament de l’AMPA i s’ofereix per col·laborar-hi. 

S’explica que el president/a de l’AMPA signa anualment un contracte de cessió per fer ús del 

menjador. 

Alguns pares comuniquen la seva inquietud respecte a la nova metodologia implantada a Cicle 

Inicial. Treballen per projectes i no utilitzen llibres de text. Consideren que el Cap d’Estudis 

hauria d’haver assistir a la reunió d’inici de curs i explicar com funcionarà a partir d’ara perquè 

no hi hagi malentesos. 

Pares d’alumnes de P5 expliquen el rebombori que es va originar quan se’ls va comunicar que 

els grups es barrejarien a 1er. Consideren que les mestres no ho van saber transmetre. 

 


